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Podruhé se klášterecká radnice zúčastnila soutěže Ministerstva vnitra ČR Přívětivý úřad 
a podruhé stála na stupních vítězů. V Ústeckém kraji suverénně obhájila první místo, 
v celostátním měřítku byla bronzová. „Za úspěchem stojí na jedné straně aktivní zaměst
nanci, kteří přicházejí s nápady, chutí a schopnostmi je  realizovat, na druhé straně ale 
i občané, od kterých získáváme každodenní a často i nekompromisní zpětnou vazbu, za 
kterou děkujeme," říká tajemnice úřadu Radka Hodicová, která ocenění spolu se starostou 
města Štefanem Drozdem v Praze převzala.

4 &  investice
Zaměřeno na...

Letošní investice města

5 'S 5 Vánoce
Jak jsme slavili advent

6  «Ö5 aktuálně
Pamětníci Mikulovic 

a Vernéřova vyprávějí 
příběhy

Město se prezentovalo 
na veletrhu v Lipsku

Předvánoční čas v domově 
pro seniory

Tříkrálová sbírka poprvé 
v Klášterci

6  &  aktuálně
Z klášterecké radnice 

a Okounova

8  «S? rozhovor s...
Miloslavou Koubovou

1 0  &  kultura
Program galerie Kryt pro rok 

2019
Kalendář vytvořili zkušení 

fotografové spolu s dětmi

1 1  kultura
Udělejte pod stromečkem radost 

knihou

1 2  pro rodinu
Děti zajímá hlavně oprava 

a výstavba nových hřišť
Senioři se dozvěděli 

o možnostech pomoci

13 &  pro rodinu
Vítání občánků na zámku
Klášterecké děti zvítězily
Děti prožily prima den 

v truhlárně

14 <2 ?  pohled do historie
Letos uplyne 300 let od úmrtí 

Jana Brokofa

15 2 °  tip  na výlet
Výlet na vánoční trhy 

a do aquaparku

16 2 °  sport
Školy se utkaly v akci Česko 

vesluje
Klášterecké volejbalové debly 

mají své vítěze
Olympionici m otivu jí žáky 

ze ZŠ Petlérská

17 &  inzerce

2 0  2? křížovka

SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
jsme na konci 
roku 2018 
a můžeme se 
o h l é d n o u t  

! zpět, jaký byl,
\  ~ ale také hle

dět na to, co 
nás čeká 

v roce příštím. Naše město 
bylo letos v některých jeho 
částech jednou velkou stav
bou. Nebyly to však pouze 
investice města, ale zejména 
rekonstrukce vodovodních či 
plynových řadů. Tyto budou 
zcela jistě pokračovat i v roce 
příštím v dalších lokalitách. 
My se pustíme do celkových 
rekonstrukcí v ulicích Sadová 
a Souběžná. Dokončit bude 
nutné dvě velké investiční 
akce, které nám přerušilo 
počasí. Rekonstrukce spor
tovního stadionu i parku pod 
Královéhradeckou ulicí tak 
budou dokončeny na jaře 
příštího roku.
Díky nově vybudovaným po
vrchům cest v zámeckém 
parku i nádvoří zámku jsme 
mohli přesunout naši tradiční 
akci zahájení adventu a roz
svícení vánočního stromečku 
do nového místa. Jsem tomu 
velmi rád a děkuji všem 
pořadatelům za nasazení 
a nesnadnou práci v počasí, 
které se příliš nevydařilo. 
Přesto jsem dostal mnoho 
kladných ohlasů, za které 
Vám děkuji.
Mám radost z obhajoby titulu 
Přívětivý úřad -  1. místo 
v Ústeckém kraji a získání 3. 
místa v rámci celé České 
republiky. Je to zásluha všech 
aktivních kolegyň a kolegů 
na našem úřadě. Také jsem 
rád, že se daří díky aktivní 
práci městské policie řešit 
Vaše podněty směrem к ob
čanům, kteří stále nepocho
pili, jak chceme v našem 
městě žít. Prosím, pokračuj
me v této spolupráci. Rádi 
bychom rozšířili řady měst
ských policistů, abychom 
mohli v budoucnu přejít na 
nepřetržité služby.
Závěrem mi dovolte popřát 
Vám i Vašim blízkým hlavně 
pevné zdraví a štěstí na sluš
né lidi ve svém okolí. Krásné 
a klidné prožití vánočních 
svátků a úspěšný rok 2019. 
Štefan Drozd, starosta města


